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Styrelsemöte USIF  
 

Datum, tid och plats: 18 okt 2023 kl. 18.00 – 19.30, MS Teams 

Närvarande: 
Anders Fornander, Andreas von Pongrácz, Christofer Willman, Ulrika Bengtsson, Robert S 
Kristiansson, Robert Tönhardt, Camilla Ahlsén Hoff 

Ledning som deltar 
Klubbchef Jonas Tydén 
Hallchef Fanny Östlund 
 

I. Mötet öppnas 
II. Robert Sarkadi Kristiansson valdes till Sekreterare, Robert Tönhardt och Ulrika Bengtsson 

valdes till justerare 
III. Föregående protokoll är justerat 
IV. Ordförande introducerar och fokus för mötet är pågående projekt i arenan. 
V. Ledningens genomgång 

a. USIF förening: Klubbchefen går igenom sin rapport. Flera mycket bra initiativ är tagna 
exempelvis lördagsklubben och träningsresor. 

b. Styrelserapport:  
ekonomiskt utfall okt 2023 
Hall AB: Resultatet är bättre än budget och avsevärt bättre än 2022. 
Föreningen: Resultatet är även här bättre än budget. Intäktssidan är något lägre än 
förväntat, samtidigt så har kostnaderna varit lägre. Det finns en möjlighet att öka 
intäkter. 

c. Handlingsplan gym och hall gås igenom och följs upp vid nästa möte 
VI. Pågående projekt i arenan 

a. Entre shop cafe 
Entré: Arbetet med att flytta receptionen är nu i full gång. Personalen har gjort stora 
insatser och vi ser fram emot att öppna upp den nya delen. 
Shop: Staffan kommer att driva tennis-shop 
Café: Fortsatt diskussion med intressenter. 

VII. Omläggning i grusbanor 
Genomgång av status för hela omläggningen. Ambitionen är att det skall vara klart under 
okt/november. Material som är restnoterat inväntas.  

VIII Övriga prioriterade frågor 

A Budget och verksamhetsplan. 
Styrelsen och ledning analyserar årets utfall för att kunna göra en realistisk budget och 
verksamhetsplan för 2024. Vidare förs en diskussion kring investeringsplan för att säkerställa 
finansiering.  

B Sponsringsgruppen – genomgång av avtal och erbjudanden måste säkerställas innan 
intressenter involveras. Behöver prioriteras, uppföljning på nästa styrelsemöte.  
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C Besiktning 
Visning av arenan tillsammans med konsult (Rask) har genomförts.  Det har nu inkommit en 
offert på en underhållsplan för byggnaden. Styrelsen  beslutar att beställa en underhållsplan 
enligt offert.  

E Tävlingskommité 
Arbetet med att skapa en tävlingskommitté pågår. En person från styrelsen är önskvärt att ha 
med. 

F Genomgång av status av Padelbanorna 
Arbetet med förlängning av mark-arrendet för befintliga padelbanorna pågår. Möte har 
genomförts med kommunen.  

 
VIII. Nästa styrelsemöte bestäms efter mötet 
IX. Ordförande tackar och avslutar mötet 

 

Justeras 

 

Ulrika Bengtsson Robert Tönhardt Robert S Kristiansson 
Ordförande  Ledamot, Kassör Ledamot 
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